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  PROTOKÓŁ Nr 7/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 21 października 2020 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 1315 – 1345 

Posiedzeniu przewodniczył: radny WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Komisji. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

- ONACIK Jerzy 

oraz:  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Przewodniczący Rady Gminy - STANISŁAW OLSZEWSKI 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu Nr 6/2020  z posiedzenia komisji z dnia 16 września 2020 r.  

2. Zaopiniowanie materiałów na XXII Sesję Rady Gminy, zwołaną na dzień 

23 października 2020 r.: 

a) Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Bielsk Podlaski w roku 

szkolnym 2019/2020 oraz przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2020/2021, 

b) Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 
c) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2020 – 2029, 
d) Projekt  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu, 
e) Projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji projektu pn. „Rozwój e-usług w gminach 

Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, 
f) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2019 – 2023”, 

g) Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (…..) (z dnia 25 września 2020 r.) na 

działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski, 
h) Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi Przewodniczącego Towarzystwa „HAJ” (z 

dnia 27 września 2020 r.) na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski, 

i) Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (…..) (z dnia 1 października                 

2020 r.) na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski, 
j) Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (……) (z dnia 6 października                

2020 r.) na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski. 
3. Sprawy bieżące. 

 Do odczytanego porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. Materiały będące 

przedmiotem posiedzenia komisji doręczono radnym w formie elektronicznej. 

Na początku posiedzenia Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała o aktualnej sytuacji 

epidemicznej. Przekazała informację o wykryciu zakażenia koronawirusem u 2 pracowników 

Urzędu Gminy oraz o ilości pracowników objętych kwarantanną i przebywających na 

zwolnieniu lekarskim. Zwróciła się z prośbą o wyrozumiałość, poinformowała, że sąsiednie 

urzędy (Urząd Miasta i Starostwo Powiatowe) są zamknięte dla interesantów, a Urząd Gminy 

pracuje w ograniczonym składzie. Pani Wójt zaapelowała o sprawny przebieg posiedzenia. 
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Poinformowała również o przygotowaniach związanych ze stworzeniem warunków 

technicznych do prowadzenia obrad sesji i komisji w formie zdalnej (on-line). 

 

Do pkt 1)  
- Do protokołu Nr 6/2020 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Bielsk Podlaski w 

dniu 16 września 2020 r., którego treść została przekazana radnym w formie elektronicznej 

nie zgłoszono uwag.  

- Nie zgłoszono żadnych uwag do przekazanego radnym w formie elektronicznej protokołu  z 

XXI Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 21 września 2020 r. 

 

Do pkt 2a)  
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Bielsk Podlaski w roku szkolnym 

2019/2020 oraz przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2020/2021, stanowi Załącznik Nr 3 

do protokołu. 

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- W swojej wypowiedzi zwrócił uwagę na występujący w szkołach nowy problem, jakim jest 

pandemia. Stwierdził, że im dłużej będzie prowadzona nauka w trybie stacjonarnym, tym 

lepiej dla uczniów. Przypomniał warunki zdalnego nauczania wprowadzone w marcu 

bieżącego roku. Zdaniem radnego taka forma nauki powoduje, że dzieci są niedouczone i 

niewiadomo, czy powstałe braki w nauce uda się nadrobić. Odnosząc się do informacji 

dotyczącej Szkoły Podstawowej w Augustowie zwrócił uwagę na osiągnięcia sportowe 

uczniów tej szkoły, podkreślił przy tym, że boisko szkolne spełnia swoją rolę. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2b)  
Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok – stanowi Załącznik Nr 4  do 

protokołu.  

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Powiedział, że zmiany w budżecie gminy są dokonywane w taki sposób, aby powstałe 

oszczędności skierować na zmniejszenie deficytu budżetu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA –  bez wniosków. 

 

Do pkt 2c)  
Projekt  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na 

lata 2020 – 2029 – stanowi Załącznik Nr 5  do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA –  bez wniosków. 

 

Do pkt 2d)  
Projekt  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu  – stanowi 

Załącznik Nr 6  do protokołu.  

W dyskusji uczestniczyli: 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Powiedział, że droga od miejscowości Krzywa do drogi wojewódzkiej jest w fatalnym 

stanie, praktycznie nie posiada nawierzchni. Jeśli Gmina nie przeznaczy środków z budżetu w 

ramach współfinansowania omawianej inwestycji powiatowej, wykonanie remontu tej drogi 

nie będzie możliwe. 

Radny JERZY ONACIK 

- Wyraził zdziwienie faktem, że inwestuje się w drogi, które „wychodzą” z gminy. Zdaniem 

radnego środki z budżetu gminy należy przeznaczać na drogi w środku gminy (łączące 

miejscowości).   
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Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Był odmiennego zdania, twierdząc, że nieważne, którędy przebiega droga, zwrócił uwagę, 

że nawet droga położona na obrzeżach gminy może łączyć kilka  miejscowości. Zwrócił 

uwagę, że drogą powiatową przebiegającą przez wieś Krzywa można dojechać do Miękisz, z 

czego radny korzysta.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA  

- Przypomniała, że na poprzednich posiedzeniach komisji był przedstawiany wniosek Powiatu 

o dofinansowanie tej inwestycji, a radni wyrazili wstępną zgodę na przeznaczenie środków z 

budżetu gminy. Powiedziała, że jest szansa na poprawienie stanu technicznego tego odcinka 

drogi. Poinformowała, że odcinek tej drogi jest bardzo zniszczony i wymaga remontu. 

Odnosząc się do opinii radnego JERZEGO ONACIKA, zgodziła się z wypowiedzią 

Przewodniczącego Komisji i poinformowała, że wspomniana droga powiatowa właściwie 

łączy kilka miejscowości – od drogi krajowej „19” przez Ploski, Zubowo, Pasynki, Miękisze, 

Łoknicę i Krzywą aż do drogi wojewódzkiej, którą można dojechać do Hajnówki. Z tego 

połączenia komunikacyjnego korzysta wielu  mieszkańców. Pani Wójt podkreśliła, że każda 

droga jest potrzebna. 

Radny JAN KOWALCZUK, jako mieszkaniec Miękisz potwierdził bardzo zły stan 

techniczny drogi, a radny JERZY ONACIK przyznał, że również korzysta z niej jadąc do 

Krzywej.  

Innych  uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2e)  
Projekt  uchwały w sprawie wspólnej realizacji projektu pn. „Rozwój e-usług w gminach Związku 

Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020 – stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu.  

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Stwierdził, że przedsięwzięcie jest potrzebne, a uzasadnienie wniosku o przyjęcie uchwały 

nie budzi wątpliwości. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2f)  
Projekt  uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Bielsk Podlaski 

na lata 2019 – 2023” – stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu.  

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Przyznał, że dokumentacja dotycząca Lokalnego Programu Rewitalizacji jest bardzo bogata 

i odzwierciedla przeprowadzona procedurę, przyszedł czas na uchwalenie programu. Wyraził 

jednocześnie nadzieję, że jeśli w części gminy będą realizowane zadania w ramach programu, 

to w pozostałych miejscowościach (nie objętych rewitalizacją) można będzie również 

inwestować wykorzystując pieniądze z budżetu gminy. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA - bez wniosków. 

 

Do pkt 3g)  
Projekt  uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (…..) (z dnia 25 września 2020 r.) na 

działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu. Skarga 

dotyczy zaniedbań i niewłaściwego wykonywanie zadania przez Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski w zakresie realizacji uchwały Nr XIII/93/2019 Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 

28 listopada 2019 roku w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Bielsk 

Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2020 rok. 

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 
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- Powiedział, że w przedmiocie złożonej skargi kluczową sprawą jest opinia i rekomendacja 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Ponieważ skarga dotyczy współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, radny podzielił się swoimi doświadczeniami związanymi z powstaniem, 

funkcjonowaniem i zakończeniem działalności Stowarzyszenia „Nasza Ojcowizna”. 

Poinformował o celach statutowych organizacji oraz niektórych aspektach jej 

funkcjonowania. Radny stwierdził, że współpraca z organizacjami pozarządowymi powinna 

być prowadzona, ale nie na takiej zasadzie, że stowarzyszenie zostaje założone tylko w takim 

celu, by od samorządu domagać się finansowania. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA - bez wniosków. 

 

Do pkt 2h)  
Projekt  uchwały w sprawie rozpoznania skargi Przewodniczącego Towarzystwa „HAJ” (z dnia 27 

września 2020 r.) na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 10  do 

protokołu. Skarga dotyczy nieudostępniania przez Wójta Gminy Bielsk Podlaski w 

stosownym terminie informacji publicznej.  

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Powiedział, że z wyjaśnień Wójta Gminy wynika, że sprawa wygląda inaczej, niż 

przedstawił ją Skarżący w swojej skardze. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA - bez wniosków. 

 

Do pkt 2i)  
Projekt  uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (…..) (z dnia 1 października  2020 r.) na 

działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu. Skarga 

dotyczy braku rzetelnej odpowiedzi Wójta Gminy Bielsk Podlaski.  

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Odniósł się do przedmiotu skargi, w treści  której jest mowa o bezpańskich psach. Zdaniem 

radnego ponosząc koszty na odławianie bezpańskich psów, gmina płaci za głupotę ludzką, 

gmina nie powinna się tym zajmować i wydawać pieniądze na odławianie psów. Podkreślił, 

że bezpańskie psy nie biorą się znikąd, to mieszkańcy niejednokrotnie pozbywają się zwierząt 

lub wymieniają na nowe. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA - bez wniosków. 

 

Do pkt 2j)  
Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (…..) (z dnia 6 października 2020 r.) na 

działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 12  do protokołu. Skarga 

dotyczy działania Wójta Gminy Bielsk Podlaski na rzecz likwidacji dzikich wysypisk śmieci 

na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Stwierdził, że mimo wszystko, sytuacja związana z gospodarką śmieciami jest lepsza, 

mieszkańcy mają większą świadomość i coraz rzadziej wywożą śmieci w miejsca do tego nie 

przeznaczone. Dodał, że kilkudziesięcioletnich zaniedbań w tym zakresie nie da się w 

krótkim czasie zlikwidować. Zwrócił uwagę na występujący ostatnio problem nie odbierania 

od mieszkańców odpadów wielkogabarytowych z powodu ich niekompletności, zgłosił taki 

przypadek w Parcewie, gdzie firma odbierająca odpady pozostawiła 3 lodówki.  

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

- Powiedziała, że Urząd już interweniuje w tej sprawie. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA - bez wniosków. 

 

Do pkt 3) 
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W sprawach bieżących:  

Radny JERZY ONACIK 

- Podzielił się swoim spostrzeżeniem i zdziwieniem, że  radni wszystko rozumieją i nie widzą 

problemów. 

Innych spraw nie zgłoszono, w związku z tym o godz. 1345  posiedzenie zostało zamknięte. 

 

 

Protokołowała: 

/-/Insp. Ala Wawulska 

 

  

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. /-/GAŁUSZEWSKI 

Walenty 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. /-/KOWALCZUK Jan ………………………… 

 

3. KRUK Alina …………………………. 

 

4. MISIUK Albin ………………………… 

 

5. ONACIK Jerzy ………………………… 

 

     

 


